

JETWAY MOISTURE SEALER

1.0 General Description

Jetway moisture sealer is a green and environmentally friendly interface treatment agent of high-performance polymers with high-efficiency penetration characteristics. It is suitable for humid environments and interfaces with highly water-absorbent substrates including but not limited to concrete, cement-based gypsum, lightweight boards, lightweight bricks and wooden boards. It has excellent moisture-proof, waterproof and sealing functions.

2.0 Direction for Use

2.1 Moisture sealer is used as a moisture sealing layer before tiling on wall / floor in wet areas like bathroom, kitchen, wet interiors and high water absorption substrates.

2.2 Suitable substrates include concrete, cement based plaster, lightweight panel and wooden block surface.

3.0 Technical Data

Appearance color	Blue lotion
Product odor	No foul odor (faint odor)
PH range	6 - 9
Specific gravity	1.0 - 1.03
Solubility	100% (water)

4.0 Procedure

4.1 Substrate Preparation

The substrate should be clean, dry and free of dust prior to the application of two coats of the moisture sealer.

4.2 Application

Apply the first sealing coat onto the substrate surface with a brush or roller. The second sealing coat should be applied after the first sealing

coat gets dried. The drying time for the first coat is about 1 - 2 hours, depending on the substrate and ambient conditions during application. The drying time for the second coat is about 4 - 6 hours before receiving tiles.

5.0 Packing and Storage

Jetway moisture sealer is delivered in 20 Liters drum. Prevent storage under extreme condition. Stir before use. Storage life is 12 months if the product is kept in a dry place.

6.0 Health and Safety

6.1 Recommend to wear face mask when mixing the material.

6.2 Material may cause irritation to eyes and skin. In case of contact with eyes, rinse immediately with plenty of water and seek medical assistance. After contact with skin, wash immediately with plenty of soap and water.

6.3 Keep out of reach of children.

6.4 Please refer to Material Safety Data Sheet (MSDS) for health, safety and handling of the product.

捷威防潮界面劑

1.0 概述

捷威防潮界面劑是一種高性能聚合物的綠色環保界面處理劑，具有高效滲透特性，適用於潮濕環境以及包括但不限於混凝土、水泥基石膏、輕質板、輕質磚和木板等高吸水基材界面，具有優異的防潮、防水、密封功能。

2.0 產品用途

適用於潮濕環境，如浴室和廚房等牆身/地板磚下的水分密封層。
適用於混凝土、水泥基石膏、輕質板和輕質磚為底面的表面。

3.0 技術參數

外觀顏色	藍色乳液
產品氣味	無惡臭味道（微弱氣味）
PH 值範圍	6-9
比重	1.0-1.03
溶解度	100%（水）

4.0 施工程序

基面处理 - 在使用防潮界面剂之前，应确保基材清洁、干燥及无灰尘。

施工 - 用刷子或滚筒在基材表面涂第一层涂层。第二层涂层应在第一层干透后再进行涂刷。第一层干燥时间约 1-2 小时，应视基材和环境条件。第二层的干燥时间约为 4-6 小时，之后方可进行瓷砖施工。

5.0 包裝及儲存

20 公升桶裝，在干燥环境下储存，保存期 12 个月。

6.0 安全指導

- 建议搅拌及施工时穿戴口罩、眼罩或保护衣物。
- 本产品具有腐蚀性，对眼睛及皮肤有刺激作用。如不小心进入眼睛，必须用大量清水冲洗并尽快就医。如接触到皮肤感觉不适，请立即用肥皂和清水冲洗。
- 一旦吸入，立即就医。
- 请避免儿童接触。

Packing Of JETWAY MOISTURE SEALER

20L/Barrel



JETWAY MATERIAL BUILDING LTD.